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Автор рассматривает теорию легитимности и обосновывает важность данной сферы как 
процесса, в рамках которого происходит постоянная легитимация власти и властных отноше-
ний. Автор на основании детального анализа ряда законов и поправок к ним демонстрирует 
логичный и целостный характер этих инноваций и изменений, показывая их оправданность и 
необходимость для нужд обеспечения глубокой и обширной легитимации власти разных уров-
ней в сознании российского избирателя и обеспечения прозрачности в сугубо легальном поле.
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ратели, демократия, избирательный процесс.
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The author considers the theory of legitimacy and substantiates the importance of this sphere as a process in the 

framework of which there is a constant legitimation of power and power relations. The author, based on a detailed 

analysis of the Laws and amendments to them, demonstrates the logical and holistic nature of these innovations 

and changes, showing their justification and the need for the needs of ensuring deep and extensive legitimization 

of power at various levels in the minds of the Russian voter and ensuring transparency in a strictly legal field.
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